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VÝROČNÁ SPRÁVA 

o činnosti Rady školy pri Gymnáziu, Kukučínova 4239/1, Poprad za rok 2008 

 

Členovia Rady školy pri Gymnáziu, Kukučínova 4239/1, Poprad (ďalej RŠ) sa v kalendárnom 
roku 2008 stretávali na svojich zasadnutiach podľa plánu zasadnutí. V prvej polovici roku 2008 RŠ 
pracovala v tomto zložení:  Ing. Daniela Pullmanová – predseda, PaedDr. Beáta Taylorová, Mária 
Marošiová, Jana Rybková, Ing. Milan Baran, Ing. Gustáv Dobák, Ing. Štefan Kubík, Ing. Jarmila 
Perháčová, Ing. Silvia Teplická, PhMr. Marián Švirloch, PhDr. Mária Sirotiaková.  

Dňa 19. mája 2008 v súlade so zákonom NR SR č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve sa uskutočnilo ustanovujúce zasadnutie RŠ, na ktorom riaditeľ školy RNDr. Ján 
Verný predstavil členov novej RŠ, ktorá sa skladala zo 7 volených (PaedDr. Beáta Taylorová, Ing. 
Mgr. Iveta Šatanková, Mária Marošiová, Martin Mláka, Miroslav Garaj, Ing. Alena Slotová, Marie 
Paulinyová) a 4 delegovaných (Ing. Milan Baran, Ing. Štefan Kubík, Ing. Gustáv Dobák, Ing. 
Veronika Kuchárová Mačkayová) členov.  

Predsedom RŠ na obdobie 2008-2012 bola zvolená PaedDr. Beáta Taylorová, podpredsedom 
RŠ sa stala Ing. Alena Slotová. RŠ na svojom 1. zasadnutí dňa 24. júna 2008 schválila Štatút Rady 
školy pri Gymnáziu, Kukučínova 4239/1, Poprad.  

Na  zasadnutí dňa 24. júna 2008 RŠ vzala na vedomie informáciu o výsledkoch prijímacieho 
konania pre školský rok 2008/2009 prednesenú riaditeľom školy RNDr. Jánom Verným.  

V októbri 2008 došlo v zmysle § 25 ods. 6 zákona NR SR č. 596/2003 Z.z v znení neskorších 
predpisov k zmene v zložení RŠ. 

Mestské zastupiteľstvo mesta Poprad Uznesením č. 13/2008 zo dňa 25. septembra 2008 
odvolalo zástupcu obce Ing. Milana Barana. Následne dňa 4.11.2008 predseda Prešovského 
samosprávneho kraja delegoval do Rady školy pri Gymnáziu, Kukučínova 4239/1, Poprad  za 
kategóriu zástupca zriaďovateľa PaedDr. Petra Šucu a Ing. Veroniku Kuchárovú Mačkayovú. 

 Na zasadnutí dňa 18. novembra 2008 RŠ schválila Dodatok č.1 k Štatútu rady školy, v ktorom 
boli zapracované zmeny týkajúce sa zloženia RŠ.  

Na zasadnutí dňa 18. novembra 2008 RŠ vzala na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti školy za predchádzajúci školský rok a Školský vzdelávací program, ktoré predniesol riaditeľ 
školy  RNDr. Ján Verný. RŠ k uvedeným dokumentom nemala  pripomienky ani žiadne návrhy. 

RŠ v roku 2008 nemusela riešiť žiadne sťažnosti. V ďalšom funkčnom období RŠ bude plniť 
všetky úlohy, ktoré jej vyplývajú zo schváleného Štatútu RŠ. 
 
 
V Poprade 30. marca 2009                            
 
 
 
                                                                                                   

 PaedDr. Beáta Taylorová    
                                                                                                                 predseda RŠ 


